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1. Mötets öppnande 

Ordförande Jan Amcoff förklarade mötet öppnat.  

2. Föregående mötes protokoll 
Föregående protokoll diskuterades och lades till handlingarna.  

3. Meddelanden 
Daniel meddelade att SpatiaLabs nu går att komma åt via UpGIS hemsida.  
 
Jan meddelade att höstens GIS-dag varit mycket lyckad, med både förannonserade och 
spontana föredrag, samt afternoon tea i Geobibliotekets lokaler. 
 
Jan meddelade att GIS i Uppsala län-föreningen har jubileum under våren, och 
eftersom vi är medlemmar finns det två biljetter till middagen den 28 mars om någon 
är intresserad. 
 
Jan meddelade att det varit problem med en fil till licensservern för MapInfo, men 
förhoppningsvis ska det vara löst snart. 
 
Göran informerade om utvecklingsarbetet med GET och den ytterligare data som de 
håller på att implementera distributionstjänster för.  



4. UpGIS ekonomi och licenshantering nu och i framtiden 

Ewert meddelade att ekonomin för UpGIS hanteras av Lena Nordström på inst. för 
informationsteknologi. Fakturan för licenser för 2014 har ej skickats ut än, men 
framgent ska de skickas ut i slutet av året inför kommande år.  
 
Sven meddelade att UU:s programvaroserver nu ligger vid avdelningen för ekonomi 
och upphandling. De kan dock ej ge stöd och support för användning av program. För 
UpGIS återstår även att lösa hur hantering av studentlicenser och epostlistor ska skötas 
när Göran Hammer slutar administrera dessa, men vi kan även hänvisa till ESRI för 
supportfrågor.  
 
Kontot med de medel, ca 400 kkr som UpGIS förfogar bör ligga på en institution. 
Daniel och Rickard frågar på arkeologen respektive geocentrum och någon av dessa 
kan tänka sig att administrera dessa medel – återkopplar till Ewert om resultat av 
förfrågningar. UpGIS bör även se över vad medlen ska kunna användas till, 
exempelvis bjuda in talare. 
 
UpGIS bör skapa ett epost-konto som man kan hänvisa supportfrågor till, så kan vi 
lösa sinsemellan vem/vilka som svara på dessa. Det kunde även vara lämpligt att skapa 
en användargrupp på Medarbetarportalen för GIS-frågor.  

5. UUs representant i länsföreningen 

Rickard frågar Thomas Grabs, inst. för geovetenskaper, om han är intresserad. 

6. UUs representant i SUHFs datagrupp 

Bo frågar Cecilia Natvig om intresse. 

7. Övriga frågor 

Inga övriga frågor förelåg. 

8. Nästa möte 

Datum för nästa möte planeras till våren.  
 
 
Dag som ovan,  
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